

Distributed by:
BIO-NANOSCIENCES (M) SDN. BHD. (876022-T)
Unit 1106, 11th Floor, Block A, Damansara Intan,
No. 1, Jalan SS20/27, 47400 Petaling Jaya,
Selangor, Malaysia.

www.swissmed.store

SWISSMED™

KIDSAIE

WHEY PROTEIN CHEWABLE TABLET
WITH DIGESTIVE ENZYMES AND
PROBIOTIC





DigeZyme® is a trademark of Sabinsa Corporation, USA.



Rosell®-175 is a probiotic imported from Institut Rosell-Lallemand, Canada that owns patented Microencapsulation Technology for an improved survival of probiotic in stressful conditions.

KIDSAIE

Optimising Child's Growth and Immunity

Overview

Swissmed® KIDSAIE is an orange flavoured chewable tablet containing Ai/E10® immune active molecules, Aquamin TG® natural minerals, Sharp-PS® brain phospholipids, DigeZyme® digestive enzymes and Bifidobacterium longum (Rosell®-175) probiotics.

Ingredients

Aquamin TG® Seaweed Calcium, Ai/E10® Whey Protein Extract, Tricalcium Phosphate, Sharp-PS® Soybean Extract, DigeZyme® Digestive Enzymes (Amylase, Protease, Lactase, Lipase, Cellulase), Bifidobacterium longum (Rosell®-175) probiotics, Orange Juice Powder, Starch, Dextrose Monohydrate, Microcrystalline Cellulose, Citric Acid, Sucralose, Silicon Dioxide and Magnesium Stearate.

Recommended Dosage

Children below 12 years old:

Take 1 chewable tablet once daily before meal or as directed by doctor or pharmacist.

IMMUNITY

Ai/E10® Whey Protein Extract (50mg)

- Purified whey extract derived from bovine colostrum
- An “**Immune Response Modifier**” comprised of molecules essential in building new cells, boosting and modulating immune functions, as well as sustaining immune system performance
- Helps offset immune suppression from stress, poor nutrition, infection, toxins and trauma
- Supports natural immune modulation and dynamic balance

NATURAL CALCIUM

Aquamin TG® Seaweed Calcium (100mg)

- Derived from 100% mineralized seaweed (*Lithothamnion* genus)
- Rich in Calcium @ 32%, Magnesium @ 2.2% and 72 other essential trace minerals
- Highly bioavailable and easily absorbed by the body
- Maintains healthy bone, joint and teeth



KIDSAIE

MEMORY & LEARNING

Sharp-PS® Soybean Extract (10mg)

- Phosphatidylserine derived from high-grade soybean
- Essential for healthy brain function
- Effective in improving cognitive abilities such as memory and attention, as well as mood and behaviour

DIGESTION

DigeZyme® (10mg) & Bifidobacterium longum (Rosell®-175) (10mg)

- Digestive enzymes assist the body to break down protein, fat, and sugars like casein, lactose and gluten, thus enhancing nutrient absorption
- Probiotics help improve digestion and restore healthy gut



Ai/E10[®] Whey Protein Extract

- Purified whey extract derived from bovine colostrum
- Sourced from privately managed dairy herds infused with antigens, utilizing a proprietary intra-mammary infusion technology (U.S. Patent #4,402,938)
- A nanomolecular refine lacteal complex, comprised of <100,000 Dalton immune active molecules including **transfer factors, granulins, lactoferrin, cathelicidin, defensin, perforins, mini-cytokines, GM-CSF (granulocyte macrophage colony stimulating factor), granulysin, IPSF (immunoglobulin production stimulating factor) and chemokines**
- Helps boost primary immune function and support immune cell communication

How does Ai/E10[®] Work?

Ai/E10[®] is an “**Immune Response Modifier**” clinically proven to increase your body’s defences and strengthen your immune system when attack by an infection. Alternatively, it balances and calm your immune system when the attack is over. This is called immune modulation.

Ai/E10[®] can effectively recognise, respond and remember foreign invaders for faster effective defence in the future.

A SMART IMMUNE SYSTEM



It is important to have a balanced immune system because an under-regulated immune system may be too weak to fight off an infection and an over-active one may lead to complications such as auto-immune conditions.

Aquamin TG[®] Seaweed Calcium

- A natural, marine derived, multimineral from the *Lithothamnion* species of red algae harvested from northwest coast of Iceland.
- Rich in Calcium @ 32%, Magnesium @ 2.2% and 72 other essential trace minerals.
- Its structure is highly porous in nature, thus maximising absorption and bioavailability.
- Maintains healthy bone, joint and teeth, and supports kidney health.

Sharp-PS[®] Soybean Extract

- Phosphatidylserine (PS) is a phospholipid essential for healthy brain function.
- It is an essential constituent of brain membranes and an important player in brain-related biochemical pathways.
- Lipids take up 60% of the brain’s weight and phospholipids are one of the main groups of lipids.
- Sharp-PS[®] is derived from a non-genetically modified high-grade soybean.
- For cognitive excellence: Improve memory and sharp thinking, enhance concentration and learning.
- For mood improvement and stress reduction.

DigeZyme®

A versatile multi-enzyme complex consists of amylase, protease, lipase, cellulose and lactase. It helps speed up process of breaking down foods we eat into energy and nutrients.

- **Amylase:** Helps digest carbohydrates.
- **Protease:** Breaks down proteins and peptides.
- **Lipase:** Breaks down fats in food so they can be absorbed in intestines.
- **Cellulase:** Catalyses cellulolysis, the decomposition of cellulose and polysaccharides.
- **Lactase:** Breaks down lactose, a sugar which gives milk its sweetness.

Benefits of digestive enzymes:

- Help reduce gut inflammation
- Assist the body to break down difficult to digest protein, fat, sugars like casein, lactose and gluten
- Enhance nutrients absorption and prevent nutritional deficiency

Bifidobacterium longum (Rosell®-175) Probiotics

Probiotics are good for maintaining healthy gut and regulating digestive system.

Benefits of probiotics:

- Modulate gut microbiota
- Reduce intestinal inflammation
- Improve abdominal pain and discomfort, bloating and distention
- Reduce Infectious diarrhea caused by viruses, bacteria, or parasites
- Improve bowel movement for patients with constipation

What can Swissmed® KIDSAIE help with?

Poor Immunity	Flu, cold, cough, sinus, allergy rhinitis, sore throat, fever, skin dryness and scaling, skin rashes and irritation, yellow skin and eyes, chronic illness
Poor Nutrition	Malnutrition, poor diet intake, dehydration, weight loss
Bacterial Infection	Bronchitis, pneumonia, inflamed and red gums, swollen lymph glands, tonsils infection, infectious diarrhoea
Viral Infection	Influenza, hand foot and mouth disease, cold sores
Autoimmune Diseases	Eczema, psoriasis
Trauma	Injuries that take long to heal, post-surgery wound, post-infection wound
Cognitive & Brain Function	Improve memory and sharp thinking, enhance attention, concentration and learning
Mood Improvement & Stress Reduction	Reduce levels of the stress hormone cortisol, which naturally occurs as part of the body's reaction to negative mood changes, relieves stress and exam anxiety

Frequently Asked Questions

Q: What is the difference between Swissmed® KIDSAIE and other immune supplements?

A: Many other immune supplements usually stimulate or up-regulate our immune system, which is a one-directional activity. Overstimulation of our immune system may lead to complications such as auto-immune conditions. This temporary spike or stimulation does not offer continuous enhancement to our immune system. Swissmed® KIDSAIE on the other hand makes our immune system smarter and well-balanced so that it can respond to infections more efficiently and effectively.

Q: Is an immune product really a necessity?

A: Many factors of modern life take their toll on our immune response: stress, dietary and lifestyle issues, antibiotic-resistant bacteria, mutating viruses, mould exposure and modern-day chemicals. In this day and age, a dietary supplement to enhance a balanced immune system response enables the body to better be able to respond to the demands placed on it by stress and environmental factors. Swissmed® KIDSAIE is an advanced dietary supplement for daily protection and optimal immunity.

Q: At what age can children start taking Swissmed® KIDSAIE?

A: Children above the age of 2 may take one tablet daily. It can be mixed into their food or beverage.

Q: Can Swissmed® KIDSAIE be taken long term?

A: It is non-toxic and considered safe for long-term consumption. Daily and continued use provides continued support for health and immune system which is exposed to every day factors such as poor nutrition, infection, toxins, trauma and stress.

Q: If my child is feeling rundown or surrounded by infectious people, can he/she take more than the recommended dosage?

A: Yes. The recommended daily dosage is necessary to help the immune system to combat the negative effects of modern lifestyle challenges. However, if your child is exposed to infectious situations or feeling rundown or stressed, we encourage you to increase the daily serving to 2-3 tablets (split dosing). Many have found it beneficial to increase the serving size as soon as they anticipate the possibility of falling ill. It is safe to do so.

Q: Will there be negative effects on the immune system if consumption of the supplement is stopped for some time?

A: When you stop taking the supplement, you will no longer have the support provided in combating factors such as stress, pollution and poor nutrition. The benefits are safe and passive (last for hours), but leaves benefits for as long as your immune system is not further diminished by stress and other modern lifestyle challenges. This is why it is recommended as a daily supplement.

Q: Is there possible interaction of Swissmed® KIDSAIE with other substances?

A: There is currently no known interaction with other substances. Swissmed® KIDSAIE contains branded food-grade active ingredients that have been certified safe for consumption, approved food flavouring ingredients and tablet excipients only. It is complementary to most supplements and food ingredients.

Q: Is Swissmed® KIDSAIE suitable for vegetarian?

A: Yes, it is suitable for vegetarian as it does not contain any animal components.



DigeZyme® is a trademark of Sabinsa Corporation, USA.



Rosell®-175 is a probiotic imported from Institut Rosell-Lallemand, Canada that owns patented Microencapsulation Technology for an improved survival of probiotic in stressful conditions.

KIDSAIE

优化孩子的成长和免疫力

概述

Swissmed® KIDSAIE是一种橙味咀嚼片，包含Ai/E10®免疫活性分子，Aquamin TG®天然矿物质，Sharp-PS®脑磷脂，DigeZyme®消化酶和长双歧杆菌（Rosell®-175）益生菌。

成分

Aquamin TG® 海藻钙， Ai/E10®乳清蛋白提取物， 磷酸三钙， Sharp-PS®大豆提取物， DigeZyme®消化酶（淀粉酶，蛋白酶，乳糖酶，脂肪酶，纤维素酶），长双歧杆菌（Rosell®-175）益生菌，橙汁粉，淀粉，一水葡萄糖，微晶纤维素，柠檬酸，三氯蔗糖，二氧化硅和硬脂酸镁。

推荐剂量

12岁以下的儿童：

每天饭前服用1粒咀嚼片或在医生或药剂师的指导下服用。

免疫

Ai/E10® 乳清蛋白提取物 (50mg)

- 源自牛初乳的纯化乳清提取物
- 由构建新细胞，增强和调节免疫功能以及维持免疫系统性能必不可少的分子组成的“免疫应答调节剂”
- 有助于抵消压力，营养不良，感染，毒素和创伤引起的免疫抑制
- 支持自然免疫调节和动态平衡

天然钙

Aquamin TG® 海藻钙 (100mg)

- 源自100%矿化的海藻 (*Lithothamnion* genus)
- 富含钙@ 32%，镁@ 2.2%和72种其他必需微量矿物质
- 高生物利用度，容易被人体吸收
- 保持骨骼，关节和牙齿健康



KIDS AIE

记忆与学习

Sharp-PS® 大豆提取物 (10mg)

- 来自高级大豆的磷脂酰丝氨酸
- 健康的大脑功能必不可少
- 有效提高认知能力，例如记忆力和注意力，以及改善情绪和行为

消化

DigeZyme® (10mg) & 长双歧杆菌 (Rosell®-175) (10mg)

- 消化酶可帮助人体分解蛋白质，脂肪和糖类（如酪蛋白，乳糖和面筋），从而增强营养吸收
- 益生菌有助于改善消化并恢复肠道健康



Ai/E10[®] 乳清蛋白提取物

- 源自牛初乳的纯化乳清提取物
- 来自私有管理，采用专有的乳内灌注技术注入了抗原的奶牛群 (美国专利#4,402,938)
- 一种纳米分子精制乳复合物，由<100,000道尔顿免疫活性分子组成，包括转移因子，颗粒蛋白，乳铁蛋白，cathelicidin，防御素，穿孔素，小细胞因子，GM-CSF (粒细胞巨噬细胞集落刺激因子)，颗粒溶素，IPSF (免疫球蛋白产生刺激剂)和趋化因子
- 帮助增强原发性免疫功能并支持免疫细胞沟通

Ai/E10® 如何运作?

Ai/E10®是一种“免疫反应调节剂”，经临床证明可在细菌病毒感染后增强人体防御能力并增强免疫系统。另外，攻击结束后，它可以平衡并镇定您的免疫系统。这称为免疫调节。

Ai/E10®可以有效地识别，响应和记住外来入侵者，以便在将来更快地进行有效防御。

智能免疫系统



拥有一个**平衡的免疫系统**很重要，因为免疫系统调节不足可能太弱而无法抵抗感染，而过度活跃的免疫系统则可能导致并发症，例如自身免疫性疾病。

Aquamin TG® 海藻钙

- 来自从冰岛西北海岸收获的红藻石藻物种的天然，海洋生物衍生的多种矿物。
- 富含钙@ 32%，镁@ 2.2%和72种其他必需微量矿物质。
- 它的结构本质上是高度多孔的，因此可以最大化吸收和生物利用度。
- 保持骨骼，关节和牙齿健康，并支持肾脏健康。

Sharp-PS® 大豆提取物

- 磷脂酰丝氨酸(PS)是健康大脑功能所需的磷脂。
- 它是脑膜的重要组成部分，也是脑相关生化途径的重要参与者。
- 脂质占大脑重量的60%，磷脂是脂质的主要组之一。
- Sharp-PS®源自非转基因的高级大豆。
- 帮助实现卓越的认知：提高记忆力和敏锐思维，增强专注力和学习能力。
- 改善情绪和减轻压力。

DigeZyme®

一种多功能的多酶复合物，由淀粉酶，蛋白酶，脂肪酶，纤维素，乳糖酶组成。它有助于加快将我们食用的食物分解为能量和营养的过程。

- **淀粉酶：** 有助于消化碳水化合物。
- **蛋白酶：** 分解蛋白质和多肽。
- **脂肪酶：** 分解食物中脂肪，以便可以在肠中吸收。
- **纤维素酶：** 催化纤维素分解，纤维素和多糖分解。
- **乳糖酶：** 分解乳糖，一种使牛奶具有甜味的糖。

消化酶的好处包括：

- 帮助减少肠道炎症
- 协助人体分解难以消化的蛋白质，脂肪，糖类 (如酪蛋白，乳糖和面筋)
- 促进营养吸收，防止营养不足

长双歧杆菌 (Rosell®-175) 益生菌

益生菌有益于维持健康的肠道和调节消化系统。

益生菌的好处包括：

- 调节肠道菌群
- 减少肠道炎症
- 改善腹部疼痛和不适，腹胀和腹胀
- 减少病毒，细菌或寄生虫引起的传染性腹泻
- 改善便秘患者的排便

Swissmed® KIDSAIE 对什么有帮助?

免疫力差	流感，感冒，咳嗽，鼻窦，过敏性鼻炎，喉咙痛，发烧，皮肤干燥和脱屑，皮疹和刺激性，皮肤和眼睛发黄，慢性病
营养不良	营养不良，饮食摄入不足，脱水，体重减轻
细菌感染	支气管炎，肺炎，牙龈发炎和红肿，淋巴结肿大，扁桃体感染，传染性腹泻
病毒感染	流行性感冒，手足口病，唇疱疹
自身免疫性疾病	湿疹，牛皮癣
外伤	需要长时间治愈的伤口，手术后伤口，感染后伤口
认知与脑功能	增强记忆力和敏锐的思维，增强注意力，专注力和学习能力
改善情绪和减轻压力	降低压力荷尔蒙皮质醇的水平，这是人体对不良情绪变化的自然反应，减轻了压力和考试焦虑

常问的问题

问：Swissmed® KIDSAIE与其他免疫补充剂有什么区别？

答：许多其他免疫补充剂通常会刺激或上调我们的免疫系统，这是一种定向活动。过度刺激我们的免疫系统可能导致并发症，例如自身免疫性疾病。这种暂时性的刺激或刺激不能持续增强我们的免疫系统。另一方面，Swissmed® KIDSAIE使我们的免疫系统更智能，更平衡，从而可以更有效地应对感染。

问：免疫产品真的需要吗？

答：现代生活中的许多因素都会影响我们的免疫反应：压力，饮食和生活方式问题，抗药性细菌，变异病毒，霉菌暴露和现代化学物质。在当今时代，膳食补充剂可以增强免疫系统的平衡反应，使身体能够更好地应对压力和环境因素对身体的需求。Swissmed® KIDSAIE是一种高级膳食补充剂，可日常保护和最佳免疫力。

问：儿童从几岁开始可以服用Swissmed® KIDSAIE？

答：2岁以上的儿童每天可以服用一片。可以将其混入他们的食物或饮料中。

问：如果我的孩子感到精神萎靡或被传染病患者包围，他/她可以服用超出建议的剂量吗？

答：可以。建议的每日剂量对于帮助免疫系统抵抗现代生活方式挑战的负面影响是必要的。但是，如果您的孩子暴露在传染病中，或者感到精神萎靡或压力重重，建议您将每日食用量增加至2-3片(分剂量)。许多人发现，一旦预期到生病的可能性，增加份量是有帮助的。这样做是安全的。

问：Swissmed® KIDSAIE可以长期服用吗？

答：它是无毒的，长期食用是安全的。每天和持续使用可为健康和免疫系统提供持续支持，因免疫系统每天都会遭受营养不良，感染，毒素，创伤和压力等日常因素的影响。

问：如果停止食用补充剂一段时间，会对免疫系统产生负面影响吗？

答：当您停止服用补充剂时，您将不再获得与压力，污染和营养不良等因素作斗争的支持。此好处是安全和被动的(持续数小时)，但只要压力和其他现代生活方式的挑战不会进一步削弱您的免疫系统，就可以保留此好处。这就是为什么建议将其作为日常补充。

问：Swissmed® KIDSAIE与其他物质是否可能有相互作用？

答：目前尚无与其他物质的相互作用。Swissmed® KIDSAIE包含经认证可安全食用的品牌食品级活性成分，仅批准的食品调味成分和片剂赋形剂。它是大多数补品和食品成分的补充。

问：Swissmed® KIDSAIE是否适合素食主义者？

答：它适合素食主义者，因它不含任何动物的成分。

SWISSMED™

KIDSAIE

WHEY PROTEIN CHEWABLE TABLET
WITH DIGESTIVE ENZYMES AND
PROBIOTIC

